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Särskilt yttrande rörande § 11 Ny skola vid Njupkärr 

Sverigedemokraterna har idag deltagit i beslut om ny skola vid Njupkärr. Vi ser fram emot en ny skola 
vid Njupkärr, något som länge funnits ett stor behov av. Dock ställer vi oss frågande till materialvalet 
vid byggandet av den nya skolan. 

I förslaget till ny skola framkommer det att man har för avsikt att bygga en skola helt i trä. Ett material 
som under lång tid varit en bristvara i Sverige då trä som kommer från skogsindustrin används för 
många olika syften inom tillverkningsindustrin. Det visar sig vidare att just valet av byggmaterial 
också kommer medföra en förhöjd kostnad om 25 miljoner kronor i jämförelse med om man 
exempelvis valde betong som huvudsakligt byggnadsmaterial. Pengar som vi är övertygade om skulle 
kunna göra nytta inom andra verksamhetsområden i kommunen. 

Vi ser även med viss oro på valet av byggnadsmaterial ur ett säkerhetsperspektiv. För även om det i 
handlingarna framkommer att det virket kommer att behandlas på ett sätt som gör det mindre 
brännbart så vet vi att trä är avsevärt mer brännbar än exempelvis betong oavsett om det är 
specialbehandlat eller inte. Vi funderar även över hur just behandlingen av virket för att minska 
brandrisken kommer påverkar miljö och människa, vi vet att sådana kemikalier många gånger kan vara 
skadligt för levande organismer. 

Av detta som bakgrund hade vi gärna sett att man i stället hade valt betong som huvudsakligt 
byggnadsmaterial i bärande- och fasadkonstruktioner. 
 

Per Carlberg 
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